

Specification:

- Blade Diameter: 12"
- Total Width: 13.25"
- Total Height: 14.75"
- Depth: 2.875"
- Cord Length: 10'
- Fuse: 5 Amp

Read, Follow, and Save These Instructions.

Warnings:

- Shock hazard. Inspect cords before use, do not use fan if any cords appear damaged.
- Do not attempt to disassemble fan for any reason.

Caution:

- Never place the power cord underneath carpeting, rugs, furniture, appliances or other items.
- Avoid placing the power cord in high traffic areas to prevent tripping.

Read all information included before beginning on any operation.

Fuse Replacement

1. Unplug the fan from the power source.
2. Unscrew the silver cap on the plug, being careful not to lose the internal spring.
3. Replace the 5 Amp fuse.
4. Reposition the spring and cap. Your fan is once again ready for use.

Warranty

Quick™ Products Boundless Breeze is warranted for consumer use for 1 year after the date of retail purchase. Warranty includes parts only. Warranty valid only in the USA.

Quick™ Products Boundless Breeze is warranted to the original retail purchaser to be free from defects in material and workmanship, ordinary wear and tear expected. This warranty shall not apply to any defects caused by: (I) overloading, (II) physical abuse of goods or any acts of vandalism by any person, (III) improper installation or use contrary to the instructions, (IV) commercial use. The sole remedy under this warranty is at the discretion of manufacturer: the replacement of the same or similar product, or the refund of the original purchase price. Quick™ Products is not responsible for any consequential or incidental damages. Any and all freight charges to handle warranty claims are the responsibility of the consumer. Quick™ Products is not responsible for any labor charges that may be incurred.

To submit a warranty claim please send your name, mailing address, original retail sales receipt, and summary of alleged defect to service@quickproducts1.com.

Spécification:

- Diamètre de lame: 12"
- Largeur totale: 13.25"
- Hauteur totale: 14.75"
- Profondeur: 2,875"
- Longueur du cordon: 10'
- Fusée: 5 ampères

Lisez, suivez et enregistrez ces instructions.

Avertissements:

- Risque de choc. Inspectez les cordons avant utilisation, n'utilisez pas de ventilateur si des cordons semblent endommagés.
- N'essayez pas de démonter le ventilateur pour quelque raison que ce soit.

Mise en garde:

- Ne placez jamais le cordon d'alimentation sous les moquettes, les tapis, les meubles, les appareils ou d'autres objets.
- Évitez de placer le cordon d'alimentation dans les zones à fort trafic pour éviter les chutes.

Lisez toutes les informations incluses avant de commencer toute opération.

Remplacement des fusibles

1. Débranchez le ventilateur de la source d'alimentation.
2. Desserrez le bouchon en argent sur la fiche, en prenant soin de ne pas perdre le ressort interne.
3. Remplacez le fusible de 5 ampères.
4. Repositionnez le ressort et le capuchon. Votre fan est à nouveau prêt à être utilisé.

Warranty

Quick™ Products Boundless Breeze est justifié pour l'usage du consommateur pendant 1 an après la date d'achat au détail. La garantie comprend uniquement les pièces.

Garantie valable uniquement aux États-Unis.

Quick™ Products Boundless Breeze est garanti à l'acheteur de détail original d'être exempt de défauts de matériaux et de fabrication, une usure normale attendue. Cette garantie ne s'applique pas aux défauts causés par: (I) la surcharge, (II) l'abus physique de marchandises ou tout acte de vandalisme par une personne, (III) une installation incorrecte ou une utilisation contraire aux instructions, (IV) utilisation commerciale. Le seul recours en vertu de cette garantie est à la discrétion du fabricant: le remplacement du même produit ou un produit similaire ou le remboursement du prix d'achat original. Quick™ Products n'est pas responsable des dommages consécutifs ou accessoires. Tous les frais de transport pour traiter les réclamations de garantie sont la responsabilité du consommateur. Quick™ Products n'est pas responsable des frais de main-d'œuvre qui peuvent être engagés.

Pour soumettre une demande de garantie, veuillez envoyer votre nom, votre adresse postale, votre reçu de vente au détail original et un résumé du prétendu défaut à service@quickproducts1.com.